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Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par Sociālās aprūpes centra 2022.gada darba plāna apstiprināšanu;  

2. Par Ķekavas ambulances 2022.gada darba plāna apstiprināšanu;  

3. Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas izveidi un tās nolikuma 

apstiprināšanu;  

4. Par noteikumu "Par Ķekavas novada  pašvaldības līdzfinansējumu sabiedrības integrācijas, 

izglītošanas, aktīva dzīvesveida  un kultūras iniciatīvu projektiem" apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

5. Par apgrūtinājuma precizēšanu pašvaldības nekustamajā īpašumā “Vanagkalni”, Baldonē;  

6. Par zemes vienības Nākotnes iela 1A, Ķekavā, daļas apbūves tiesības izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

7. Par zemes piešķiršanu nomā E.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežs Nr.21", 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

8. Par zemes piešķiršanu nomā A.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežs Nr.21", 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

9. Par zemes piešķiršanu nomā V.I. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Centra masīvs", 

Daugmalē, Daugmales pagastā;  

10. Par zemes gabala Baložu iela 19, Baložos, piešķiršanu nomā L.P.;  

11. Par zemes piešķiršanu nomā GĪKS "Titurgas garāžas" uz daļu no pašvaldības zemes gabala 

Krišjāņa Barona iela 7, Baložos. 

Attīstības komitejas jautājumi  

12. Par nekustamā īpašuma Dārzu iela 14A, Baložos,  atsavināšanu;  

13. Par nekustamā īpašuma Dzintras ielā 1,  Ķekavā, Ķekavas pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

14. Par nekustamā īpašuma Dzintras ielā 2,  Ķekavā, Ķekavas pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

15. Par nekustamā īpašuma Dzintras ielā 4,  Ķekavā, Ķekavas pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

16. Par nekustamā īpašuma Dzintras ielā 6,  Ķekavā, Ķekavas pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

17. Par nekustamo īpašumu Dzintras ielā 8 un 10,  Ķekavā, Ķekavas pagastā lietošanas mērķa 

maiņu;  

18. Par nekustamā īpašuma Annas ielā 22,  Ķekavā, Ķekavas pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

19. Par adrešu un NĪLM kodu piešķiršanu detālplānojuma "Pilbārži", Ķekavā, Ķekavas pagastā,   

teritorijā;  

20. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā Baložu ielā 4B, Baložos;  

21. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 52”  grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

22. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17. novembra lēmumā Nr.17  “Par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu Skautu ielā 18, Baldonē”;  

23. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam  īpašumam Zāļu ielā 7, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

mailto:novads@kekava.lv
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24. Par administratīvo līgumu - Sila iela 17, Saulgoši, Ķekavas pagasts (Dpl Celmiņi). 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

25. Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksu;  

26. Par ēdināšanas apmaksu Ķekavas novada izglītības iestāžu izglītojamajiem;  

27. Par Ķekavas novada Daugmales pamatskolas Daugmales multifunkcionālā centra maksas 

pakalpojumu saraksta apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi 

28. Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” pamatkapitāla palielināšanu un pašvaldības naudas 

ieguldījumu;  

29. Par grozījumiem 2021.gada 1.jūlija domes lēmumā "Par paraksta tiesībām kredītiestādēs un 

Valsts kasē";  

30. Par paraksta vākšanas vietu noteikšanu;  

31. Par projekta pieteikuma iesniegšanu.  

Piebalsotie jautājumi 

32. Par A.B.apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu; 

33. Par atbalstu Ukrainas Republikas tautai. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektores p.i. Edgars Melnieks, Administratīvās pārvaldes vadītāja Līga Mizovska, jurists 

Jānis Zvaigzne, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, speciāliste Vera 

Kļaviņa, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas 

vietnieks Juris Križanovskis, Iekšējais auditors Viktorija Belova. 

SIA “Baložu komunālā saimniecības” valdes locekļi Andis Damlics, Aivars Graikštis. 

Ieinteresētās personas – GĪKS "Titurgas garāžas" pārstāvis Andis Adats, provātpersona Einārs 

Kalniņš. 

 
Sēdē nepiedalās - Arnolds Keisters. 

 
Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Žilko atklāj domes sēdi.  

 
Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka administratīvo procesu rezultātā nav paspēts 

pievienot vienu apstrīdēšanas iesnieguma jautājumu un vakar tika sagatavots lēmuma projekts 

par kara un militārās agresijas nosodījumu un atbalstu Ukrainas tautai. Tāpat lēmuma projekts 

paredz pārtraukt sadarbību ar Baltkrievijas Vitebskas apgabala pašvaldību. Ar šo jautājumu 

saistītie dokumenti pievienoti kartiņai un vakar nosūtīti deputātiem. Viņš norāda, ka par abu šo 

jautājumu iekļaušanu darba kārtībā pievienoti divi priekšlikumi. Tālāk Žilko aicina Bairi komentēt 

savu priekšlikumu.  
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Baire komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu par darba kārtību nav, debašu nav, un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā 33. Par A.B. apstrīdēšanas iesniegumu. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā 34. Par atbalstu Ukrainas Republikas tautai. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Jautājumu par atbalstu Ukrainas republikas tautai izskatīt kā pirmo. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtība tiek sakārtota atbilstoši tiem, un Žilko aicina balsot par 

koriģēto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2022.gada 2.marta sēdes darba kārtību. 
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PIEBALSOTAIS  JAUTĀJUMS 

33. 
Par atbalstu Ukrainas Republikas tautai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 0:11:48) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – kā jau visiem zināms, šā gada 24.februārī Krievijas Federācija ir 

uzsākusi neizprovocētu plaša mēroga karadarbību pret Ukrainas Republiku, savukārt kopš 

vakardienas, t.i. 1.marta Krievijas militārajam uzbrukumam ir pievienojusies Baltkrievija.  To 

ņemot vērā, Ukrainai šobrīd nepieciešams visa veida atbalsts, tai skaitā šāds lokālpolitisks akts. 

Tāpat bez ievērības nevar atstāt faktu, ka savulaik Ķekavas novads noslēdzis sadarbības līgumu 

ar Baltkrievijas Vitebskas apgabala Braslavas rajona izpildkomiteju, tomēr ņemot vērā situāciju, 

lēmuma projekts arī paredz vienpusēji pārtraukt šo sadarbību. Žilko norāda, ka lēmuma 

projektam nav jurista saskaņojuma, tomēr pēc viņa lūguma šo lēmuma projektu sagatavojis jurists 

Zvaigzne, tāpēc lūdz juristu komentēt lēmuma projektu. 

Zvaigzne komentē lēmuma projektu.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Mizovska, Pozņaks, Zvaigzne, Baire, Jerums, 

Ceļmalnieks, Melnieks. 

Baire komentē savu priekšlikumu. 

Žilko izsludina pārtraukumu, lai koriģētu lēmuma projektu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.9:40 līdz plkst. 9:50. 
 

Jautājumu sadaļa turpinās, piedalās Jerums, Variks, Melnieks, Pozņaks, Belova, Pūriņa, Baire. 

Jautājumu sadaļā Pozņaks, Jerums, Baire iesnieguši priekšlikumus lēmuma projekta labošanai. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Līcis, Variks, Legzdiņa, Baire, Aigars Vītols, Geduševa, Romanovska, 

Putniņa, Priede, Pozņaks, Gorkšs. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Atbalstīt precizēto alternatīvo lēmumprojektu, sk. pielikumā. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums par alternatīvo lēmuma projektu atbalstīts un deputāti atsauc savus priekšlikumus – 

Jerums - Alternatīvā lēmumprojekta lemjošās daļas 6.punktā vārdus "Vienpusēji pārtraukt", 

aizvietot ar vārdiem "Vienpusēji apturēt".atsauc savus priekšlikumus. Žilko aicina balsot par 

alternatīvo lēmuma projektu.  

Baire - Iekļaut lemjošajā daļā kā 5.punktu: Paredzēt no Ķekavas novada pašvaldības budžeta 

koda 01.890 “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem” finansējumu, nepārsniedzot 50 000 euro 
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lēmuma 4. punkta izpildei. Līdzekļu izlietojumu veikt atbilstoši Publiskas personas finanšu līdzekļu 

un mantas izšķērdēšanas novēršanas likumam.  

Pozņaks - Lēmumprojektā veikt attiecīgās izmaiņas: formulējumu Baltkrievijas Republikas 

militāro iebrukumu aizvietot ar formulējumu nosodot Baltkrievijas iesaistīšanos atbalstā. 

 

Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt nosodījumu par Krievijas Federācijas militāro iebrukumu Ukrainas Republikā un 

Baltkrievijas Republikas iesaistīšanos šī iebrukuma atbalstā, un izteikt atbalstu Ukrainas 

Republikas tautai,  tās neatkarībai, suverenitātei un teritoriālajai nedalāmībai šajā visam 

Eiropas kontinentam izšķirošajā brīdī. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst.10:35 līdz plkst. 10:45. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par aģentūras darba plāna apstirpināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 1:45:05) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – kā to nosaka normatīvie akti, katrai aģentūrai pēc budžeta 

apstirināšanas jāiesniedz darba plāns tekošam gadam. Komiteja plānu izskatīja un aicināja 

papildināt to ar sīkāku izpildes termiņu sadalījumu, kas arī izpildīts. Tāpat komiteja lūdza 

aģentūru iesniegt atskaiti par pērnā gada plāna izpildi, ko direktors arī ir iesniedzis, tāpēc 

Jēkabsone iesniegusi priekšlikumu par šīs atsakites pieņemšanu zināšanai. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

  

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Pieņemt zināšanai 2021. gada darba plāna izpildi. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs”” 2022. gada darba 

plānu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par aģentūras darba plāna apstirpināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 1: 50:10) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – arī šo jautājumu izskatīja komitejā, tika izteikti līdzīgi 

aizrādījumi par izpildes termiņu sīkāku sadalīšanu pa ceturkšņiem. Tāpat tika izteikts aizrādījums 

aģentūrai, ka mājaslapā nav publicēta vidēja termiņa attīstības stratēģija, tomēr tas šobrīd ir 

labots un stratēģija ir publiski pieejama. Jēkabsone paskaidro, ka komiteja darba plānu atbalstīja, 

bet par iepriekšējā gada plāna izpildi viņa aicina sniegt paskaidrojumus Jerumam. 

Jerums paskaidro, ka viņš vēl nav paspējis šo atskaiti pabeigt, bet sola to iesniegt nākamajā 

Sociālo lietu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt pašvaldības aģentūras „Ķekavas ambulance” 2022. gada darba plānu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par sadarbības grupas izveidi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:54:17) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – šādas grupas izveidi nosaka normatīvie akti, tie arī nosaka 

kam jādarbojas grupā un tās mērķis ir visu iestāžu, kas rūpējas par bērnu aizsardzību, koordinēta 

un saskaņota rīcība. Sagatavots lēmuma projekts par šādas grupas izveidošanu, par tās sastāvu 

un par grupas nolikuma apstiprināšanu. Ir saņemta arī visu darba grupā iekļaujamo personu 

piekrišana strādāt šai grupā, tāpat normatīvie akti nosaka, ka pirmo grupas sēdi sasauc 

priekšsēdētājs, un šajā sēdē ievēl grupas priekšsēdētāju un viņa vietnieku, tāpat normatīvie akti 

nosaka, ka grupa sanāk uz sēdi ne retāk kā reizi ceturksnī.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupu piecu locekļu sastāvā 

un apstiprināt grupas nolikumu. 

 Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:57:08) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – lēmuma projekts un konkursa nolikums sagatavots 

sadarbojoties gan Finanšu, gan Attīstības pārvaldēm un iekšējam auditoram, un šī konkursa 

mērķis ir aktivizēt iedzīvotāju sadarbību ar pašvaldību, atbalstot iedzīvotāju aktivitāti dažādu 

viņiem svarīgu problēmu risināšanā, tāpat sabiedrības grupu atbalstam integrācijas procesos. 

Nolikumu izskatīja Sociālo lietu komitejā un Finanšu komitejā, abās tika izteikti priekšlikumi 

nolikuma uzlabošanai, tie tika atbalstīti un jau ir iestrādāti šajā lēmuma projektā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt noteikumus “Par Ķekavas novada pašvaldības līdzfinansējumu sabiedrības 

integrācijas, izglītošanas, aktīva dzīvesveida  un kultūras iniciatīvu projektiem”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par apgrūtinājumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:00:22) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis jautājums ir ar senu vēsturi, tas nosaka servitūtu, lai 

varētu caur pašvaldības īpašumu piekļūtu diviem citiem īpašumiem. Darba procesā ir radusies 

kļūda, tāpēc pēc dokumentiem servitūts atrodas nevis vietā, kur jau ir izveidojies ceļš, bet vietā, 

kur aug koki. Tāpēc jautājumu vajadzētu sakārtot, precizējot servitūta atrašanās vietu, jo persona 

šobrīd vēlas savam īpašumam izveidot elektrības pieslēgumu. Sagatavots lēmuma projekts par 

servitūta precizēšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt ar I.K. vienošanos par grozījumiem 2020.gada 2.aprīļa REĀLSERVITŪTA 

LĪGUMĀ.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:02:06) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – 14.februārī notika izsole par nekustamā īpašuma 

Nākotnes ielā 1A, Ķekavā daļas apbūves tiesībām, izsolē piedalījās viens pretendents, kas arī 

nosolīja šīs tiesības. Sagatavots lēmuma projekts par izsoles rezultātu apstipronāšanu, lai ar 

uzvarētāju varētu slēgt līgumu un tas varētu īstenot savu ieceri – veidot auto elektrouzlādes 

staciju.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes vienības Nākotnes iela 1A, Ķekavā, Ķekavas pagastā, daļas apbūves 

tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 130.00 gadā, bez pievienotās vērtības nodokļa, par visu 

zemes vienības daļu, kuru 2022.gada 14.februāra izsolē nosolīja akciju sabiedrība 

“Latvenergo”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma nomu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:04:51) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu nomāt 

mazdārziņu, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,073 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Mežs Nr.21”) E.K., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma nomu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:06:25) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz iznomāt 

mazdārziņu pašvaldības nekustamajā īpašumā. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" –nav, "Atturas" –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,066 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Mežs Nr.21”) A.K., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par nekustamā īpašuma nomu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:07:49) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura vēlas 

iznomāt mazdārziņu, tikai šis lūgums ir par īpašumu Daugmalē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" –nav, "Atturas" –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0613 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Centra masīvs”) V.I., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

10. 
Par nekustamā īpašuma nomu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:09:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šo sēriju par mazdārziņiem noslēdz privātpersonas 

iesniegums, kura šo konkrēto mazdārziņu apsaimnieko jau vairāk par desmit gadiem, bet kādas 

kļūdas rezultātā nebija pagarināts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par 

mazdārziņa nomu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" –nav, "Atturas" –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu Baložu iela 19, Baložos, 837 kv.m. platībā, L.P., nosakot zemes 

nomas līguma termiņu līdz 2026.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, 

teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par nekustamā īpašuma nomu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:11:22) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šo jautājumu izskatīja gan speciāli izveidota darba grupa, 

gan plānotāji, gan garāžu kooperatīva pārstāvji, arī Baložu komunālās saimniecības pārstāvji, 

komitejā bija plašas diskusijas un rezultātā panākts šāds rezultāts, kur lēmuma projekts paredz 

iznomāt kooperatīvajai sabiedrībai zemi, kas atrodas zem garāžām uz desmit gadiem. Legzdiņa 

piebilst, ka procesa sākumā kooperatīvā sabiedrība vēlējās iznomāt vēl papildus zemi un nomu 

slēgt uz 30 gadiem, tomēr komitejā to neatbalstīja. Uz domi virzīts lēmuma projekts, kura 

redakciju komiteja atbalstīja, tāpēc Legzdiņa aicina arī domi atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Zvaigzne, Žilko, Adats. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Indra Priede, Viktorija Baire),  

"Atturas" – 4 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0.9645 ha platībā (daļa no Kekavas novada pasvaldībai piederošā zemes 

gabala Krišjāņa Barona iela 7, Baložos) garāžu īpašnieku kooperatīvajai sabiedrībai 

“Titurgas garāžas”, nosakot zemes nomas līguma termiņu 10 (desmit) gadi, ēku (būvju) 

uzturēšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:31:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis nekustamais īpašums iekļauts pašvaldības atsavināmo 

īpašumu sarasktā, tam veikta novērtēšana un sagatavots lēmuma projekts par tā nodošanu 

atsavināšanai izsolē ar sākuma cenu 24120 euro. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Dārzu iela 14A, Baložos, 

sastāvošu no zemes vienības 0.1423 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

13. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:34:36) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – viņš atgādina, ka uzsākts process par nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķu maiņu, pamatojoties uz Valsts zemes dienesta vēstuli un datiem par meža zemēm 

novadā. Nākamie jautājumi skar vienu detālplānojumu, un zemēm tiek piešķirts dalītais 
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lietošanas mērķis, nosakot platības, kurās aug mežs. Šajā konkrētajā 0,2 ha lielajā zemes gabalā 

meža zeme reģistrēta 0,02 ha platībā, kam arī piešķir mežsaimniecības lietošanas mērķi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Dzintras ielā 1 Ķekavā, Ķekavas pagastā, 0,1965 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:37:14) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs jautājums, zemes gabals 0,13 ha liels, un tajā meža 

zeme 0,16 ha platībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Dzintras ielā 2 Ķekavā, Ķekavas pagastā, 0,1330 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

15. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:38:21) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs jautājums, zemes gabals 0,18 ha liels, un tajā meža 

zeme 0,09 ha platībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Dzintras ielā 4 Ķekavā, Ķekavas pagastā, 0,1858 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:24) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī līdzīgs jautājums, zemes gabals 0,19 ha liels, un tajā meža 

zeme 0,09 ha platībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Dzintras ielā 6 Ķekavā, Ķekavas pagastā, 0,1907 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

17. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:40:50) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs jautājums, tikai šoreiz lēmums skar divus īpašumus, jo 

tie pieder vienai personai, zemes gabali ir 0,2 un 0,23 ha lieli un tajos ir meža platības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Mainīt nekustamā īpašuma Dzintras ielā 8 un 10 Ķekavā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:42:13) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pēdējais līdzīgais jautājums, zemes gabals 0, 3 ha liels, un tajā 

meža zeme 0,17 ha platībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Anna ielā 22 Ķekavā, Ķekavas pagastā, 0,3020 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:43:37) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – 2,1 ha liels īpašums ar detālplānojumu sadalīts apbūvei un ar 

šo lēmumu tiek piešķirtas adreses četriem apbūves gabaliem un nosaukums ielai, kā arī visiem 

atdalītajiem zemes gabaliem tiek piešķirti atbilstoši lietošanas mērķi.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Pilbārži”, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā, teritorijā izveidotām parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  
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20. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:21) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir attīstībai svarīgs jautājums, sporta aģentūra vērsusies 

pašvaldībā ar lūgumu izstrādāt lokālplānojumu īpašumā, kas pieder pašvaldībai, ar mērķi izveidot 

īpašumā multifunkcionālu sporta laukumu, līdzīgu kā pie Ķekavas vidusskolas. Saskaņā ar Baložu 

pilsētas teritorijas plānojumu šī zeme iekļauta ražošanas un tehniskās apbūves zonējumā, kas 

nepieļauj sporta būves. Lai to mainītu, jāizstrādā lokālplānojums, kas ar šo lēmumu arī tiks 

atļauts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā Baložu ielā 4B, Baložos, 

Ķekavas novadā, Ķekavas novada Baložu pilsētas teritorijas plānojuma grozījumiem 

saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:50:24) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemta izstrādātā detālplānojuma redakcija ar lūgumu to 

nodot publiskajai apspriešanai. Atļauju uzsākt detālplānojuma izstrādi dome pieņēma pagājušā 

gada oktobrī, un izstrādes mērķis ir zemi sadalīt savrupmāju apbūvei, atstājot vēsturisko apbūvi 

esošajai izmantošanai. Pašvaldības speciālisti konstatējuši, ka detālplānojums izstrādāts atbilstoši 

darba uzdevumam, tāpēc to var nodot publiskajai apspriešanai.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis, Andris Vītols, Zvaigzne, Žilko, Aigars 

Vītols, Variks, Līcis, Ceļmalnieks. 

Žilko secina, ka Andris Vītols iesniedzis priekšlikumu – jautājumu atlikt. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis.  

Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Andra Vītola –  

Jautājuma izskatīšanu atlikt un vēlreiz izskatīt Attīstības komitejā. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.12:20 līdz plkst. 12:25. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

22. 
Par grozījumiem zemes ierīcības projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:29:08) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums ar lūgumu precizēt jau 

apstiprināto zemes ierīcības projektu, jo mērniecības rezultātā konstatēts, ka projektētā robeža ir 

nepareiza. Projekts paredz zemi sadalīt trīs zemes vienībās, bet jau pēc projekta apstiprināšanas 

īpašniece konstatējusi, ka projektētā zemju robeža nesakrīt ar dabā esošo žogu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Žilko, Križanovskis, Pozņaks, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 17. novembra lēmumā Nr.17 “Par 

zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Skautu ielā 18, Baldonē”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:37:32) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – persona vērsusies pašvaldībā ar lūgumu apstiprināt zemes 

ierīcības projektu, kurš paredz zemi sadalīt uz pusēm. Sagatavots lēmuma projekts par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu, adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Zāļu ielā 7, Rāmava, Ķekavas 

pagasts,  sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:39:40) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu turpinās detālplānojuma Celmiņi sakārtošana. 

Detālplānojums apstiprināts 2009.gadā, bet realizēts tas tikai zemes sadalīšanas stadijā, bet nav 

izveidota infrastruktūra, tāpēc, lai nāktu pretī iedzīvotājiem, tiek slēgti šie administratīvie līgumi, 

kas paredz detālplānojuma realizācijas kārtību. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis Zvaigzne, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu (pielikums) ar S.Z.par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, 

Ķekavas pagastā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Sila ielā 17.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.13:00 līdz plkst. 14:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

25. 
Par mācību maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:04:27) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saņemts iesniegums no Baldones Jāņa Dūmiņa mūzikas 

skolas ar lūgumu apstiprināt mācību maksu pašapmaksas grupām. Pielikumā pievienota macību 

programma un izmaksu aprēķins. Jautājumu atbalstīja gan Izglītības, kultūras un sporta komiteja, 

gan Finanšu komiteja. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

18 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola” interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksu par vienu individuālo nodarbību 

11,50 euro bez pievienotās vērtības nodokļa. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par bērnu ēdināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:07:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavots lēmuma projekts par bērnu ēdināšanu visā 

novadā, tas ir komplicēts, jo satur jau pieņemtos lēmumus par ēdināšanu pirmsskolas izglītības 

iestādēs, un tas tiek darīts, lai visi jautājumi, kas saistīti ar bērnu ēdināšanu, būtu vienā lēmumā. 

Jaunais ēdināšanas modelis stātos spēkā šā gada 1.jūnijā. Šajā lēmuma projektā ņemta vērā arī 

ēdināšanas izmaksu indeksācija, jo Centrālā statistiskas pārvalde noteikusi izmaksu pieauguma 

apjomu, viņa skaidro sīkāk pieaugumu pa bērnu grupām. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zaķe, Kļaviņa, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt ēdināšanas izmaksas izglītojamajiem, kuri apgūst normatīvajos aktos noteiktā 

kārtībā licencētu izglītības programmu Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādēs un 

ēdināšanu nodrošina ārpakalpojuma sniedzējs. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – tā kā šis lēmums ir viens no lētākajiem, kas 

vismazāk ietekmē budžetu, tomēr pašvaldība atrada līdzekļus, lai izlīdzinātu darbinieku algas, 

paredzot tam diezgan lielas summas, kas, viņš piekrīt, ir vajadzīgs, tomēr uzskata, ka varēja atrast 

vēl 40 tūkstošus, lai sniegtu lielāku atbalstu ģimenēm, un tāpēc viņš balsojumā atturējies. 
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27. 
Par cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:20:56) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saņemts lūgums no Daugmales pamatskolas ar lūgumu 

pieņemt jaunu cenrādi baseina pakalpojumiem un jaunu klientu apmeklējumu kārtību. Tālāk viņa 

skaidro sīkāk par jauno kārtību. Romanovska norāda, ka pielikumā ir aprēķins un skaidrojošie 

materiāli. 

Ceļmalnieks sīkāk komentē iemeslus, kāpēc nepieciešams apstiprināt jaunu cenrādi, un kāpēc 

jānosaka vienas nodarbības ilgumu, un kādos termiņos jaunie noteikumi stāsies spēkā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Daugmales pamatskolas Daugmales multifunkcionālā centra maksas 

pakalpojumu cenrādi  un noteikt viena apmeklējuma ilgumu. 

Lēmums pielikumā.  

 
Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš saka paldies kolēģiem par atbalstu, viņš arī 

balsoja par. Viņš norāda, ja iepriekš bija epidemioloģiskie ierobežojumi, tāpēc baseinā vienlaikus 

varēja atrasties 12 apmeklētāji, tad sākot no šodienas tie varēs būt jau 30 personas, un vēl vakar 

apjautājoties viņš konstatējis, ka vēlme pēc baseina apmeklējuma ir un gandrīz uz visām 30 

vietām klienti jau pieteikušies. 

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

28. 
Par pašvaldības kapitālsabiedrības pamatkapitāla palielināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:29:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – jautājums izskatīts divās Finanšu komitejas sēdēs, tas pamatojas 

uz Baložu komunālās saimniecības 6.februāra iesniegumu ar lūgumu iekļaut budžetā papildus 

līdzekļus, lai varētu iegādāties kanalizācijas tīklus Lapenieku ciemā. Konstatēts, ka starp Baložu 

komunālo saimniecību un diviem komersantiem noslēgts nodomu protokols par šo tīklu 

atpirkšanu, ir neatkarīga vērtētāja tīklu novērtējums, Baložu komunālā saimniecība ir 

sagatavojusi līguma projektu, kurā pirkuma summa samazināta par parādsaistību apjomu, kāds 

izveidojies starp Baložu komunālo saimniecību un komersantu. Lai samazinātu šī darījuma 

ietekmi uz ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu, sagatavots lēmuma projekts par daļas no 

summas segšanu no pašvaldības budžeta līdzekļiem, ieguldot tos Baložu komunālās saimniecības 

pamatkapitālā. Lēmumu projekts izskatīts komitejā, tajā ņemti vērā komitejā izteiktie atzinumi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Damlics, Žilko, Aigars Vītols, Graikštis, Pozņaks, 

Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis, Pozņaks, Baire. 
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Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – 2 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Palielināt SIA “Baložu komunālā saimniecība” pamatkapitālu, izdarot naudas ieguldījumu 

EUR 50 000,00 no Ķekavas novada pašvaldības Īpašumu pārvaldes pamatbudžeta 

kanalizācijas tīklu iegādei Lapeniekos. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

29. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:00:02) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sakarā ar centralizētās grāmatvedības ieviešanu ir mainījušies 

darbinieku darba pienākumi, tāpēc nepieciešams grozīt pagājušā gada jūlijā pieņemto lēmumu 

par otrā paraksta tiesībām Valsts kasē un kredītiestādēs. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts 

par grozījumiem šai domes lēmumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr. 5 “Par paraksta 

tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (prot. Nr.2/2021) lemjošās daļas 4.punktu šādā 

redakcijā: “4. Noteikt otrās otrā paraksta tiesības kredītiestādēs un Valsts kasē Ķekavas 

novada pašvaldības galvenās grāmatvedes vietniecei L.R.”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:02:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saņemta Centrālās vēlēšanu komisijas vēstule, kurā lūgts domei 

un Vēlēšanu komisijai noteikt paraksta vietas novadā, lai varētu uzsākt parakstu vākšanu par 

apturētā likuma “Grozījumi likumā par ostām” atcelšanu. Sagatavots lēmuma projekts, kurā 

noteiktas trīs vietas, kurās notiks parakstu vākšana. Jautājumu izskatīja Finanšu komitejā un bez 

papildinājumiem atbalstīja un virzīja uz domes sēdi. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt Ķekavas novada administratīvajā teritorijā trīs parakstu vākšanas vietas.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

31. 
Par projekta pieteikumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:05:08) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot finansējuma saņemšanas iespējas no Eiropas fondiem, 

konstatēts, ka iespējams pieteikties Eiropas fonda izsludinātajā projektu konkursā, un sporta 

aģentūra sagatavojusi projekta pieteikumu trenžieru zāles aprīkojuma iegādei, tomēr projekta 

noteikumi nosaka, ka fonds sedz tikai 85% no izmaksām, tāpēc nepieciešams pašvaldības 

līdzfinansējums 15% attiecināmo izmaksu segšanai un neattiecināmo izmaksu segšanai. Finanšu 

komitejā tika lemts atbalstīt šo projekta pieteikumu Partnerības Daugavkrasts izsludinātajā 

atklātajā projektu konkursā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta pieteikumu “Trenažieru zāles aprīkojuma piegāde Ķekavas novada 

publiski pieejamās infrastruktūras kvalitātes uzlabošanai” iesniegšanai VRG “Partnerība 

Daugavkrasts” izsludinātajā atklātajā projektu iesniegumu konkursā ar plānotajām kopējām 

projekta realizēšanas izmaksām 37 814,81 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS  JAUTĀJUMS 

32. 
Par apstrīdēšanas iesniegumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:09:33) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – Drošības komitejas sēdē izskatīja jautājumu par 

privātpersonas apstrīdēšanas iesniegumu. Viņš skaidro sīkāk jautājuma vēsturi un būtību. 
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Savu viedokli pauž Einārs Kalniņš. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Zvaigzne, Ceļmalnieks, Kalniņš, Andris 

Vītols, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Jautājumu izskatīt vēlreiz komitejā. 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Dace Cīrule, Juris Žilko, 

Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts un jautājums tiek atgriezts Drošības komitejā. 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 16:15. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 


